
CONSILIUL LOCAL ALMĂJ 
JUDETUL DOLJ  
 

P R O C E S – V E R B A L 
Încheiat astăzi  

31.07.2023 
 
     

în  şedinţă ordinară   a  Consiliului  Local  Almăj din Dispoziţia nr.112/25.07.2023  a Primarului  
comunei, d-na Țamboi Mariana   
 Sedinta se desfasoara la Scoala Gimnaziala “Ion Gh. Pleșa” , domnul secretar general  
Cărăvan Lucian  face prezenta si se constata ca sunt prezenti   toti cei 11 consilieri locali in 
functie  dintre care domnii consileiri moruju Grigorie Daniel si Totora Simion Cristian –on line 
prin intermediul aplicatiei watsapp.  
    Ianainte de inceperea    
  Domnul Presedinte invita pe doamna Primar  să raspunda la intrebarile adresate in sedinta 
anterioara de catre domnii consilieri locali .  
   Doamna primar spune ca vor primi raspunsul la urmatoarea sedinta .  
Domnul Totora spune ca i se pare normal ca ca raspunsurile la intrebari si interepelari sa le 
primeasca cel tarziu odata cu materialele sedintei de consiliu .  
    Doamna  primar spune  ca a fost in concediu iar de acum inainte se va raspunde in scris odata 
cu convocarea sedintelro de consiliu   
Dl. presedinte Ștefan Cătălin Augustin    supune la vot procesele verbale ale sedintelor anterioare    
din dătile de 30.06.2023 si 06.07.2023   care  se aproba de toti consilierii.  
    In continuare dl. Presedinte  , supune aprobarii consilierilor locali, ordinea de zi,   si  se aproba 
in unanimitate  
   Dl. presedinte da citire punctului 1 de pe ordinea de zi :   

1. Proiect de hotarare privind actualizarea Devizului general al obiectivului de investitii  
“Asternere covor asfalt peste beton in satul Mosneni, comuna Almaj, jud. Dolj”  
 

    Dl. Scarlat:Solicită doamnei primar câteva  detalii cu privire acest proiect . Intreaba daca in aceste 
lucrarii sunt introduse si lucrarile de reparatii necesare ca urmare a inundtiilor din luna iunie 2023.  
    Doamna primar spune ca proeictul se refera la reactualizarea devizului  general ca urmare a rezilierii 
unilateral a contractului. Nu este vorba de alte lucrari suplimentare ci este vorba proeictul aprobat 
anterior si a carui valoare ar trebui reactualizată .  
   Domnul Scarlat spune ca trebuie si niste lucrari suplimentare avand in vedere va anumite portiuni ale 
drumului s-au degradat iar doamna primar spune ca se vor remedia toate problemele. 
    dl. Scarlat spune ca nu intelege cum valaorea devizului a crescut avand in vedere ca pretul la 
carburant si emulsia asfaltica au scazut  . 
    Doamna  primar spune că salariul minim a crescut destul de mult de la 3000 la 4000 de lei iar pentru 
material calculele au fost facute de proiectant pe baza preturilor medii existente in piață. 
    dl. Scarlat intreaba ce s-a intamplat cu vechiul contract si daca se pot cere penalitati.  
     Doamna primar spune  ca se pot cere penalitatiiar valoarea acestor penalitatie este de circa 300.000 
lei vechi .  
     Dl. Scarlat  spune ca termenul de executie este este mare si ca caeasta lucrare s-ar putea face in 
maxim 11 zile . Să se aibă grija cand e scoate la licitatie si se evalueaza oferetele pentru că preturile la 
materiale au scăzut . 
   Dl. Scarlat intreaba cand se va demara licitatia iar doaman primar spune ca se poate demara imediat 
dupa aprobarea  devizului . 
    dl. Totora intreaba care este situatia juridica a contractului in sensul ca daca s-a depus vreo 
contestatie si intreaba care este termeul de contestatie .  



  Doamana primar spune ca nu s-a depus nici o contestatie iar dl secretar supune ca teemen generala 
este de 6 luni . Nu poate sa spuna daca exista un termen  special .    
Dl Totora intreaba daca nu ar fi mai bine sa se astepte acel termen si dupa aeea sa se dea drumul la 
Liiataie .  
  Dl. secretar spune ca acel contact nu mai poate fi pus in situatia anterioara , cel mult se pot solcita 
despagubili iar procedural se poate demra o noua procedura de achizitie .  
   Dl. Totora referitor la la pretul total al executiei contactuluie ste undeva la 2,1 milionane de lei  in 
conditiile in care suma alocata de la bugetul local este de 2 milioane de lei .  
   Dl. Secretar psune ca este pretul total al devizului general care cuprinde si cheltuieli deja platite cum 
ar fi proeictarea , D.A.L.I. , expertize si avize ,cote I.S.C. 
   Doamna primar spune ca scazand cheltuielile deja efectuate valoare de scos la liciattei se incadreaza 
in bugetul alocat fiind de sub 2 milioane de lei    
   Dl. Nica :acum trebuie sa aprobam devizul ca sa putem scoate la licitatie . La licitatie se va vedea 
daca mai raman sau nu bani . Cand se desemneaza castigatorul imediat dupa semnarea contractului sa 
se s I dea ordinul de incepere a lucrarilor .   
   Nu mai sunt discutii , se supune la vot proiectul de hotarare si se aprobă de toti consilierii 

     Dl. Presedinte dă citire punctului 2 de pe ordinea de zi.  

2  Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie a bugetului de venituri si 
cheltuieli al UAT ,,Comuna ALMAJ  “ pe trimestrul II al anului 2023. 
    Nu sunt discutii  se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba de toti consilierii . 
     Dl. Presedinte dă citire punctului 3 de pe ordinea de zi.  

3. Proiect de hotarare privind aprobarea decontării cheltuielilor de navetă pentru personalul 
didactic și didactic auxiliar pentru luna iunie  2023 
       Nu  sunt discutii , se supune la vot proiectul de hotarare si se aprobă de toti consilierii . 
     Dl. Presedinte dă citire punctului 4 de pe ordinea de zi  
   4.  Proiect de hotarare privind alegerea unui nou presedinte de sedinta al Consiliului local al 
Comunei Almăj  “ 
      Dl Viceprimar Gorjan Alin Mădălin propune pe dl. Uțoiu Laurentiu-Constantin  
      Nu mai sunt alte propuneri , se supune la vot si se aproba de toți consilierii .  
       Se trece la punctul Intrebari si interpelari : se inscriu la cuvant : dl. Totora  , Dl. Nica  
dl. Nica intreaba cat au costat lucrarile de decolamatare a santurilor .Doaman primar spune ca nus tie cu 
exactitate iar dl. Nica dorest sa I se spuna la urmatoarea sedinta de consiliu . 
   dl. Nica spune sa se aiba in devede să se ia un buldoexcavator la Primarie acesta fiind util si pentru a se 
face santuril si pentru deszapezire sau alte lucari edilitare .    
domnul Totora o intreaba pe doamna primar care este stadiul investitie in asfaltare la Sitoaia si Bogea .  
      Doamna  primar spune că nu are noutăți iar in momentul in care va avea noutăți va informa consiliul 
local .  
    Dl. Totora nu intelege  perioada foarte mare de cand acea investitie se afla in licitatie. Considera ca 
exista un risc mare ca datorita duratei mari de parcurgerea procedurilor de licitatie sa nu se ajunga la 
situatia in care sa se solictie si la aceasta investitie majorarea valorii .  
  Dl. Totora intreaba care este situatia lucraii de relocare grupuri sanitare .  
  Doaman primar spune ca nu s-a primit aviz favoabil  d ela cultura datorita faptului ca lucrarea se 
propune a se desfasura pe un sit arheologic , este posibil sa se solicite săpături suplimentare pentru ca sunt 
aceste situri . Nu sunt alte noutati cu privire la alte investitii .  
   dl. Totora  sa se aiba in vedere să se depună un nou proeict pentru un alt regulament de organizare si 
functionare intrucat actualul este o copie a unor article din codul administrativ. Totodata doreste sa stie 
daca exista un regulament pentru acordarea titlului de cetatean de onoare .  
Dl. Secretar spune ca  există unul foarte vechi dar nu exista conform Codului Administrativ. 
   dl. Totora solicita doameni primar sa insiste cu privire la asigurarea unui transport de calitate in comună 
intrucat exista foarte multe menultumiri cu privire la acest operator de transport .  



dl. Totora solicta domnului viceprimar sa- ăuna la dispozitie lista cu comerciantii care au participat la ziua 
comunei si sumele incasate din chirie. 
  Dl. Ceacîru : aleea de Acces catre halta CFR  sa fie curatata de vegetatie pentru ca nus e mai poate 
circula  
  dl. Popa propune a se infiinta o firma care sa se ocupe de curatenia prin comuna pentru ca la ajutorul 
social nu mai sunt oameni .        
    Nu mai sunt alte discutii iar  domnul presedinte  declară inchise lucrarile sedintei de consiliu local  

    Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local 
Almăj din  data de 31.07.2023.    
 
 
 
Presedinte de sedință                                                                                            Secretar general  
Stefan Cătălin Augustin                                                                                         Cărăvan Lucian  


